
 
FOR IMMEDIATE RELEASE 

STRENGTHENING THE CAPACITIES OF WOMEN 

JUDGES AND PUBLIC PROSECUTORS IN PALESTINE 

Jericho, Palestine |13 March 2023 - Today, the High Judicial Council and Attorney General 

Office, with support from the Sawasya Programme through UNDP, launched a unique workshop 

on "Strengthening the Capacities of Women Judges and Public Prosecutors in Palestine" in Jericho. 

The workshop is aimed at enhancing the skills of female judges and prosecutors in the State of 

Palestine and provide as an example the challenges that Morocco faces in equalizing between 

female and male judges and prosecutors in assuming positions in the judiciary and finding ways 

to eliminate these challenges. 

The opening ceremony of the workshop was attended by Her Excellency the President of the 

Union of Moroccan Women Judges, Judge Mena Socrat and Her Excellency the Vice President of 

the High Judicial Council Judge Iman Naser Aldeen, alongside Palestinian judges, and 

prosecutors. The event provided a platform for participants to exchange experiences and learn 

from one another. 

During the workshop attendees learned about Morocco's experience in supporting women 

judges through the work of the Union of Moroccan Women Judges. They also explored the 

significant obstacles that women in Morocco face when trying to access justice, and the 

importance of creating an association for women judges in Palestine and how that would be 

beneficial for promoting their rights and work. 

The President of the Union of Moroccan Women Judges, Judge Mena Socrat highlighted of the 

importance of this workshop: “It was a positive step forward to achieve a more transparent, 

inclusive, and fair system when female judges entered several fields from which they were 

historically excluded. We are here today with you to stop at the reasons for the success of the 

Moroccan experience in supporting female judges through the establishment of a professional 

women's judicial association that promotes the empowerment of female judges and thereby 

achieves gender equality within the judicial system. 

D. Christopher Decker, The Sawasya Joint Programme Manager, expressed his appreciation for 

the strategic partnership between the Sawasya Programme, the High Judicial Council, and the 

Attorney General Office: “We acknowledge the critical role that judges and prosecutors play in 

enhancing access to justice due to their responsibilities and duties to make just inspections and 

judgments of their cases” Decker said. “Supporting effective, multi-sectoral services for women 



 
and girls fulfills one of Sawasya's objectives, which is improving women’s access to justice 

through women empowerment and delivery of gender-responsive services,” he added. 

The workshop also explored the potential opportunities that could be provided by the Union of 

Moroccan Women Judges in encouraging the establishment of a Palestinian organization that 

deals with the affairs of female judges and prosecutors. Additionally, a professional 

development program for Palestinian female judges and prosecutors was also discussed. 

Judge Iman Naser Aldeen also reflected on the importance of exploring the Moroccan 

experience: “Morocco is one of the first Arab and Islamic countries to include women in the 

judiciary, thereby recognizing the principal gender equality. Furthermore, we are extremely 

proud of the distinguished presence of women judges in Morocco, whether in the Public 

Prosecution or in the judiciary, as well as all different types and degrees of courts. “ she added 

“Perhaps the experience of women in the Moroccan judiciary was one of the most inspiring 

experiences of Palestinian women who also achieved important achievements in the Palestinian 

judiciary institution. The percentage of women who hold the position of judge has reached 20% 

of the total number of judges in Palestinian courts, according to the statistics of the Gender Unit 

in the High Judicial Council, consequently we look at forward to improving the representation of 

women in the judicial sector and in promoting gender equality in Palestine.” 

-End- 

For more information please contact: 

Sawasya II Joint Programme - Communications Coordinator: 

Fida Maaytah | Mobile:  +972 59 3020717 |Email: fida.maaytah@undp.org 

 

 

 

 

 

 )اللغة العربية أولا ومن ثم الانجليزية تتبع(

 الفوري بيان صحفي للنشر
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 في فلسطينائبات العامات والنيات تعزيز قدرات النساء القضا

بدعم من برنامج سواسية   افي أريح أطلق مجلس القضاء الأعلى ومكتب النائب العام اليوم - 2023آذار  13أريحا ، فلسطين | 

تعزيز قدرات النساء من القضاة  من خلال برنامج الأمم المتحدة الإنمائي ، ورشة عمل فريدة من نوعها حول "المشترك 

إلى تعزيز مهارات  التي ستعقد على مدار ثلاثة أيام تهدف ورشة العمل و "  وأعضاء النيابة العامة النساء في فلسطين

الوقوف على إشكاليات تكافؤ  على التجربة المغربية من خلالفي دولة فلسطين وتقديم مثال ات العام اتالقاضيات والمدعي

 الفرص بين المرأة والرجل في تولي منصب القضاء هناك، وماهية السبل والاليات لتذليلها او القضاء عليها.

سعادة نائبة رئيس مجلس القضاء وحضر افتتاح الورشة معالي رئيسة اتحاد القاضيات المغربيات القاضية مينا سقراط و 

ت ورشة قدمحيث  ين الفلسطينيينات والعامين العامات والمدعيالأعلى القاضية إيمان ناصر الدين إلى جانب القضاة والمدع

 ن لتبادل الخبرات والتعلم من بعضهم البعض.ات والمشاركيمنصة للمشاركي العمل

فيما  غرب في دعم القاضيات من خلال عمل اتحاد القاضيات المغربياتتعرف الحضور على تجربة المالعمل خلال ورشة أما 

 
 
أهمية إنشاء كذلك إلى العقبات الكبيرة التي تواجهها النساء في المغرب عند محاولتهن الوصول إلى العدالة ، و  إلىنظروا  أيضا

تعزيز حقوقهن  مل بشكل إيجابي علىعوبالتالي جمعية للقضايات النساء ت برنامج تطوير مهني للقضاة النساء في فلسطين

 وعملهن.

يعد دخول القاضيات إلى وسلطت رئيسة اتحاد القاضيات المغربيات القاضية مينا سقراط الضوء على أهمية هذه الورشة: "

 خطوة إيجابية نحو 
 
اليوم نحن هنا . أكثر شفافية وشموليةو ل دنظام عاتحقيق عدة مجالات تم استبعادها منها تاريخيا

تعمل القاضيات من خلال إنشاء جمعية مهنية قضائية نسوية في دعم لتوقف عند أسباب نجاح التجربة المغربية كم لمع

 ". وداخل المحاكمي تحقيق المساواة بين الجنسين في النظام القضائعلى تعزيز دور القاضيات وبالتالي 

عن تقديره للشراكة الإستراتيجية بين برنامج  ،المشترككريستوفر ديكر ، مدير برنامج سواسية بدوره أعرب السيد د. 

  سواسية ، ومجلس القضاء الأعلى ، ومكتب النائب العام
 
القضاة القاضيات و : "نقر بالدور الحاسم الذي يلعبه قائلا

  العامون في تعزيز الوصول إلى العدالةيات والمدعون والمدع
 
يش وأحكام عادلة لمسؤولياتهم وواجباتهم لإجراء عمليات تفت نظرا

سواسية، برنامج دعم خدمات الفعالة ومتعددة القطاعات للنساء والفتيات أحد أهداف  يحققأضاف: "ثم  . "في قضاياهم

 ".لهن وتقديم الخدمات المراعية للنوع الاجتماعي هنإلى العدالة من خلال تمكين نساء والفتياتوهو تحسين وصول ال



 
المحتملة التي يمكن أن يوفرها اتحاد القاضيات المغربيات في تشجيع إنشاء منظمة تناولت ورشة العمل الفرص هذا و 

مناقشة برنامج التطوير المهني للقاضيات والمدعيات  ات فيما تم العام اتفلسطينية تعنى بشؤون القاضيات والمدع

 الفلسطينيات.

 عن فخرالقاضية إيمان ناصر الدين الاعلى  نائب رئيس مجلس القضاءتحدثت وبالنيابة عن رئيس مجلس القضاء الأعلى، 

ن المبشر أن تتبوأ النساء هذه لمإنه قائلة " غربالسلطة القضائية الفلسطينية بما حققته وتحققه مؤسسة القضاء في الم

تعتبر المغرب من الدول العربية والإسلامية الأولى التي أدمجت المرأة في سلك القضاء حيث الأدوار المركزية في القضاء المغربي، 

 منها بمبدأ المساواة بين الجنسين 
 
  ”.إقرارا

وإن متابعتنا للإحصائيات الرسمية الصادرة عن المجلس الأعلى للسلطة القضائية والمتعلقة بعدد النساء العاملات ت "وأضاف

 في كل نعتز ببي، بالسلك القضائي المغر 
 
الحضور المتميز للمرأة القاضية بالمغرب سواء بجهاز النيابة العامة أو بالقضاء، وأيضا

ولعلّ تجربة المرأة في القضاء المغربي كانت إحدى التجارب الملهمة للمرأة الفلسطينية التي   االمحاكم بمختلف درجاتها وأنواعه

 إنجازات مهمة في مؤسسة القضا
 
% من 20ء الفلسطيني، فقد وصلت نسبة النساء التي تبوأن منصب القاض ي حققت أيضا

وعليه مجمل أعداد القضاة في المحاكم الفلسطينية حسب إحصائيات وحدة النوع الاجتماعي في مجلس القضاء الأعلى، 

 افي تحسين تمثيل المرأة في القطاع القضائي وتعزيز  ولة من طرفنا والتعمق في التجربة المغربيةالمبذ الجهود مساهمةنظر ن

 .”فلسطين لمساواة بين الجنسين في

 

 يرجى التواصل مع لمزيد من المعلومات

ك   موظفة الإعلام والاتصالات :  –برنامج سواسية المشتر

يد|   3020717 59 972+: تلفون | فــداء مـعايطة     التر
 
ون  fida.maaytah@undp.org   الالكتر
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